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1. Zawiązano Komisję Etyki, stawili się Ewa Jodkowska i Andrzej Szmyrka. Nie 

pojawił się Józef Śnieżek., z ważnych powodów rodzinnych. Komisja 

ukonstytuuje się na odrębnym spotkaniu, gdy będą wszyscy jej członkowie. 

Przedstawiono Komisji problem rozegrania dwóch imprez jeździeckich 

(zawody w skokach) w tym samym czasie, w ośrodkach odległych od siebie o 

3 km. Na pismo protestacyjne w tej sprawie do PZJ (jedną z imprez były 

zawody ogólnopolskie, nie ujęte w kalendarzu w chwili, gdy powstawał 

kalendarz regionalny, a na które PZJ wyraził zgodę mimo rozgrywania w tym 

czasie w sąsiednim ośrodku Mistrzostw regionalnych) nie dostaliśmy 

odpowiedzi. Takie sytuacje nie mogą się zdarzyć w przyszłości.  

2. Zarząd wyraził zgodę na  dofinansowanie  szkolenia ujeżdżeniowego 

zawodniczkom, które zdobyły złoty i srebrny medal  w OOM A. Szkolenie z 

sędzią ze Szwecji odbędzie się w październiku w Białym Lesie. 

Dofinansowanie wyniesie 2/3 całej kwoty. Wyrażono też zgodę na 

ufundowanie 4 pucharów na zawody amatorskie w ujeżdżeniu w Rybnicy 

30.09. Będzie to Puchar Pogórza Izerskiego.   

3. Podsumowano wyniki Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży, gdzie zdobyliśmy 

złoty medal w ujeżdżeniu (M.Gugała) i dwa srebrne – w ujeżdżeniu 

(N.Pawłowicz)  i wkkw (O.Paździora). W skokach nie było dobrych wyników, 

ale nasi najlepsi skoczkowie pojechali na „ważniejsze” zawody. Zwrócono 

uwagę na złą organizację imprezy.  

4. W jesieni DZJ zorganizuje szkolenie licencyjne dla szkoleniowców. 

Szkoleniowcy muszą takie jedno szkolenie odbyć w czasie ważności licencji (2 

lata).  

5. W.Apanasewicz zaproponował, aby w Mistrzostwach Dolnego  Śląska 

stosować podział kucy na odpowiednie grupy, ale na najbliższych 

Mistrzostwach zastosować handicap. Zaproponował też wspomaganie 

finansowe udziału juniorów młodszych w PP kucy, MP kucy, PP dzieci II. 

Zostało to zaakceptowane. 

 

 


